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Zápisnica č. 4/2020 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 29.09.2020 

Prítomní:  

Poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Ostatní prítomní: I. Cibuľová. Ing. R. Libnar, MUDr. V. Lengvarský, T. Krakovský, Ing. I. Libnar, P. Budiak, Ing. T. Ragula 

Program: 

1. Otvorenie 

2.  Určenie  zapisovateľa  a overovateľov   zápisnice 

3.  Kontrola uznesení 

4.  Informácia o prebiehajúcich a pripravovaných akciách v obci    

5.  Úprava rozpočtu 

6.  Kontrolór obce 

7.  Rôzne 

8.  Diskusia 

9.  Návrh uznesení 

10.  Ukončenie 

 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s programom zasadnutie OZ. 

Prebehlo hlasovanie za program 

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

 

K bodu 2/ 

Určenie overovateľov zápisnice – Alžbeta Baďová, Emil Kohár 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

Určenie zapisovateľa – Ivana Cibuľová 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 
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K bodu 3/ 

Kontrola uznesení 

Neboli žiadne doporučujúce uznesenia.  

Mgr. T. Kubačka  -opýtal sa v akom stave je plnenie Uznesenia č. 17/2019 zo dňa 26.6.2019, 

kde OZ schválilo podanie žiadosti na pozemkový fond o odovzdanie pozemkov pod stavbu vo 

vlastníctve obce Ivachnová. 

Starosta- predmetná žiadosť ešte nebola podaná 

Mgr. T. Kubačka  - chce vedieť do akého termínu bude žiadosť podaná 

Starosta- do konca roka 

Mgr. T. Kubačka  -opýtal sa v akom stave je plnenie Uznesenia č. 16/2019 zo dňa 26.6.2019, 

kde OZ schválilo výmenu verejného osvetlenia v lokalite IBV chodníčky 

Starosta- na výmenu osvetlenia sme nemali finančné prostriedky (  prednostne sa realizovalo  

zriadenie novej triedy v Materskej škole.) Výmenu osvetlenia tento rok nestihneme. 

Mgr. T. Kubačka a P. Huntošová –  zhodne poukázali, že deti vyberajú dlažbu na 

nedokončenom chodníku čo je to nebezpečné 

Starosta- chodník sa môže dokončiť až po vybudovaní pätiek a rodičia majú dať pozor na svoje 

deti 

Mgr. T. Kubačka  -opýtal sa v akom stave je plnenie Uznesenia č. 29/2019 zo dňa 10.9.2019, 

kde OZ schválilo osadenie dopravného značenia pri rodinnom dome č. 107 podľa dopravného 

značenia spracovaného dopravným inžinierom. 

Starosta- predmetné dopravné značenie zrealizujeme do konca októbra 

 

K bodu 4/ 

Informácia o prebiehajúcich a pripravovaných akciách  

Starosta  -  v súčasnosti sa buduje chodník na  „Novej ulici“, väčšina prác je realizovaná  našimi                

pracovníkmi 

- bola zbúraná stará hasičská zbrojnica. Obec dostala dotáciu od Ministerstva 

vnútra SR 30 000,-€ na výstavbu hasičskej zbrojnice. Pripravuje sa 

zabetónovanie platne . Do konca roka by sme chceli stavbu zakryť. 

Ing. M. Krakovský – tlmočil žiadosť p. Tibora Krakovského , ktorý navrhuje, aby sa hasičská 

zbrojnica vybudovala na inom mieste v obci a priestor po zbúranej hasičskej zbrojnici by sa 

dal využiť na lepší prospech pre občanov. 
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Starosta- keď sa pristupovalo k žiadosti o dotáciu schválili sme stavbu hasičskej zbrojnice 

a prebehlo stavebné konanie. Pán Tibor Krakovský mohol podať námietky na stavebnom 

konaní. Prijatá dotácia sú účelové peniaze. 

T. Krakovský – povedal, že nebol prizvaný na stavebné konanie 

Mgr. T. Kubačka – informoval sa či platňu robí obec a  či prebehlo verejné obstarávanie na 

ostatné práce. 

Starosta- platňu zabetónuje obec  svojpomocne, v rozpočte budú špecifikované veci, ktoré 

budú predmetom verejného obstarávania. VO sa pripravuje. 

Mgr. T. Kubačka- má vedomosť, že obec Lúčky dostala navýšenú dotáciu, treba skúsiť napísať 

žiadosť na Ministerstvo 

Starosta-bude sa informovať u p. starostu na Lúčkach 

 

K bodu 5/ 

Úprava rozpočtu 

Pracovníčka obce Ivana Cibuľová predniesla nasledovný návrh zmien rozpočtu: 

Zmeny rozpočtu  

zvýšenie 

Daňové príjmy navýšenie v sume: 353€ 

  Pes – 104 €, automaty – 34€, verejné priestranstvo – 40€, ubytovanie – 175€ 

Príjmy z prenájmov v sume 897€ 

Pozemky – 270€, priestory / budovy/ - 355€, zariadení – 272€ 

Výrobky a služby v sume 3 604€  

 Vyrubené cintorínske poplatky 

 

Dotácie : 20 236,67€ 

                 sčítanie domov – 2 024 € 

                 Strava do materskej školy – 978 € 

                 DHZ – 1 400 € 

                 Prenesený výkon – 335 € 
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                 Preplatenie miezd pre zamestnancov materskej školy počas uzavretia prevádzky – 

15 499,67€ 

 

1.  Navýšenie rozpočtu k 31.8.2020 v príjmovej časti  o sumu: 9 591€ 

Navýšenie rozpočtu k 31.8.2020 vo výdavkovej časti o sumu: 9 591€   

 

 2. Navýšenie rozpočtu k 30.9.2020 v príjmovej časti  o sumu: 15 499,67€ 

Navýšenie rozpočtu k 30.9.2020 vo výdavkovej časti o sumu: 15 499,67€   

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

 

K bodu 6/ 

Kontrolór obce 

Zvolená kontrolórka obce Bc. Gabriela Moravová sa pre dlhodobú PN vzdala funkcie hlavného 

kontrola obce Ivachnová.  

P. Huntošová – navrhla termín nového výberového konania na Voľbu kontrolóra obce na 

18.11.2020 o 17:00 h 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

Mgr. T. Kubačka- navrhuje zvýšiť úväzok hl. kontrolóra zo 17 na 20 hodín mesačne 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

  

K bodu 7/ 

Rôzne 

Starosta – asfaltovala sa cesta poškodená povodňou a dňa 23.9.2020 sme odvolali II. stupeň 

povodňovej aktivity. Z rezervy predsedu vlády dostaneme 5 000,- € na škody spôsobené 

povodňou. Odhadnuté škody za fyzické osoby sú 13 530,- € a obec sú 10 615,17 €. 
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Ing. M. Krakovský- poukázal, že treba apelovať na Pozemkové spoločenstvo Ivachnová aby 

udržiavali poriadok. Bolo by dobré vybudovať záchytnú zdrž vody, aby sa neopakovala 

povodňová situácia . 

Starosta- najlepšie záchytné miesto by bolo nad mostíkom, kde by sa vybudovala malá zdrž. 

Mgr. T. Kubačka – spýtal sa kedy pani Anna Grimm opraví cestu k cintorínu o RD p. Mayera 

Starosta- zatiaľ termín nepovedala 

Ing. R. Libnar – poukázal , že nie sú vybudované sľúbené chodníky ( hlavne popri ceste na 

cintorín) a hlavne cez víkendy je nebezpečná situácia. 

E. Kohár-  upozornil na prekračujúcu rýchlosť áut prechádzajúcich cez dedinu počas 

pravidelných zápch na ceste 1/18 a taktiež preťažený most, že vodiči ignorujú dopravné 

značenie. Navrhol aby sa uzavrel most pre motorové vozidlá a ostal len pre peších a tým by 

sa obmedzila nadmerná premávka v obci alebo osadenie rámp na moste, ktoré by umožnili 

prejazd iba jediného vozidla po moste. Ďalej uviedol, že bol oslovený občanmi obce, ktorý 

chcú vybudovať spomalovače na vozovke v obci, nakoľko vozidlá schádzajúce z kolón 

ohrozujú občanov. 

Starosta- uzavretím mosta poškodíme našim občanom, S pohľadu cestnej dopravy je otázne 

či môžeme zavrieť most. 

Ing. R. Libnar- navrhuje osadiť semafory 

Ing. T. Ragula – navrhol, aby sa určila vzdialenosť aut a v obci dať značku obytná zóna 

Starosta- bolo by potrebné to dať posúdiť dopravným inžinierom 

Ing. M. Krakovský- je tiež za značku obytná zóna aj ukazovatele rýchlosti 

Ing. R. Libnar- navrhol osadiť značku STOP na cestu od penziónu Majer smerom na most 

Mgr. T. Kubačka- navrhol aby sa pozval dopravný inžinier. Spolu so starostom a poslancami 

by prešli celú obec a navrhlo by sa dopravné riešenie 

P.Budiak – podporuje  Ing. R. Libnara, je potrebné aby bola bezpečná cesta na cintorín. 

Navrhuje urobiť obrubníky od RD p. Floreka smerom na cintorín a chodník zatiaľ vysypať 

štrkom. 

Ing,I. Brveník  - povedal, aby obec apelovala na pani A. Grimm ohľadom vybudovania ciest, 

ktoré sú v jej vlastníctve. 

Ing. R. Libnar- ak sa p. A. Grimm povolila rozkopávka cesty smerom na cintorín, mala ju dať 

do pôvodného stavu. 

Mgr. T. Kubačka – p. A. Grimm si má plniť povinnosti vyplývajúce zo stavebného povolenia 

a cestu dať do pôvodného stavu 

MUDr. V. Lengvarský- ak má p. A. Grimm voči obci právne záväzky,  obec by mala využiť 

právnu silu a sankčné veci voči p. A. Grimm. 
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Poslanci doporučujú, aby obec písomne vyzvala p. A Grimm na opravenie cesty po 

vybudovaní kanalizácie smerom k cintorínu od rodinného domu p. Mayera 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

 

Ďalej vystúpil pán Tibor Krakovský a predniesol svoj návrh, že by bolo vhodné vybudovať 

požiarnu zbrojnicu na inom mieste  ako je plánované, nakoľko obecný priestor by sa mohol 

využiť na vybudovanie námestia, ktoré obec nemá. Jeho návrh podporilo a podpísalo 60 

občanov obce Ivachnová . 

Starosta-  stavba hasičskej zbrojnice bola odsúhlasená uznesením Obecného zastupiteľstva. 

Prebehlo stavebné konanie a bola prijatá dotácia na výstavbu HZ 30 000,- € 

Ing. M. Krakovský- je to strategické miesto blízko vody. V obci sú iné miesta vhodnejšie a 

bezpečnejšie na budovanie oddychových zón 

E. Kohár – je tam ostrá zákruta a bolo tam veľa dopravných nehôd 

P. Huntošová -poukázala na zadržiavanie vody na športovom ihrisku vedľa kultúrneho domu. 

Navrhuje, aby sa podala reklamácia, pretože počas dažďov z ihriska neodteká voda. Deti sa 

nemajú kde hrať a často využívajú na hranie terasu KD. Dala na zváženie vypovedať nájomnú 

zmluvu s Bc. Jurajom Jágrom, ktorý má v prenájme športové ihrisko. 

Starosta – dal hlasovať za vypovedanie nájomnej zmluvy s Bc. Jurajom Jágrom 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

MUDr. V. Lengvarský -informoval sa v akom štádiu je výstavba  bytových domov. Pán Jarotta 

by mal urobiť pre občanov  prezentáciu bytových domov. 

P. Budiak-aj on chce aby p. Jarotta oboznámil občanov so štúdiou bytových domov. 

Starosta- obec nemôže súkromnej osobe zakázať stavať bytový dom, ak je to v súlade so 

stavebným zákonom 

Ing. M. Krakovský- aj on navrhuje, aby sa pozval p. Jarotta na prezentáciu svojho zámeru. 

Keďže obec nemá platný územný plán prebehne územné konanie. Bolo by dobré aby obec 

mala platný územný plán. 

Mgr. T. Kubačka – obec má platný územný plán, tá časť bola riešená doplnkom. Územný plán 

nebol aktualizovaný a stratil záväznosť. Je len smerodajný. V minulosti nebola vôľa obce dať 

si vypracovať Územný plán. Poslanci sa dozvedeli o výstavbe bytových domov v júni 2020 a je 

tiež za pozvanie p. Jarottu. 
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Starosta- pozve p. Jarottu na prezentačné stretnutie z občanmi 

Ing. R. Libnar -poukázal na časté vypadávanie elektriny a informoval sa o posielaní SMS správ 

z obecnej stánky. 

Starosta- trafostanica je predimenzovaná 

I.Cibuľová- obec nemá predplatenú službu zasielanie SMS správ občanom 

Ing. M. Krakovský- obec môže vyžiadať štatistiku výpadkov el. prúdu a odporučil aby sa 

prezistila možnosť pripojenia internetu v KD 

Mgr. T. Kubačka -upozornil na zanesenú šachtu 

T. Krakovský – poukázal na kanál, ktorý nie je dobre priechodný pri TIVEXE 

P. Huntošová- navrhuje zvukové nahrávanie zasadnutí OZ 

 

Starosta – dal hlasovať za zvukové nahrávanie zasadnutí OZ 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

P. Huntošová- október je mesiac úcty k starším , pri tejto príležitosti sa dôchodcom vyplácala  

peňažná poukážka v hodnote 10,- €. Chce aby sa hlasovalo či sa budú poukážky vyplácať aj 

tento rok. 

Starosta – dal hlasovať za vyplatenie peňažnej poukážky v hodnote 10,- € pre dôchodcov 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti 

K bodu 8/ 

Diskusia 

Ing. I. Brveník- informoval sa na výsledky skúšky hlučnosti CONVE TRADE 

Starosta – nie sú nám známe výsledky kontroly hlučnosti. Bol tam na kontrole inšpektorát 

bezpečnosti aj hygiena, ešte nemajú ani kolaudačné rozhodnutie. 

Ing. R. Libnar- obec má možnosť znova poukázať na vykázanie nepovolenej činnosti CONVE 

TRADE. 

K bodu 9/ 

Návrh uznesení 
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Pracovníčka obce I. Cibuľová prečítala návrh uznesení. 

K bodu 10/ 

Ukončenie 

Starosta obce ukončil zasadnutie OZ a poďakoval prítomným za účasť. 

Čas ukončenia 21:40 hod. 

Zapísala Ivana Cibuľová  

 

Overovateľia : Alžbeta Baďová 

                       Emil Kohár                                                         Vladimír Guoth 

                                                                                                   starosta obce 
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